
Dagordning möte RHK Styrelse 2022-08-23 

1. Belastningsregister – Ta med och visa ni som har fått. 
Alexander, Christian, Erik, Daniel visade sina belastningsregister. Åsa Rydeberg och 

Helen Hernell visade till Andreas. Kvar i styrelsen att visa är Mikael, Harald, Lena, Johan 

och Erika. Tränarna i respektive lag kvarstår att visa förutom Åsa och Helen. Christian 

skickar ut påminnelse. 
2. Halltider – presentation av halltider i dagsläget. 

Tillsvidare finns det möjlighet att träningarna på torsdagar kan skjutas något tidigare, om 

det passar tränare, då slotten 16.30 – 18.00 i dagsläget inte är fylld. Om det är så att 
denna inte fylls är förslaget att låna ut den till Innebandyn, men inte via Kommunen. 

Nedan fredagar kommer FP11-13 behöva sluta kl 18.30 istället för kl 19.00 då 

innebandyns herrlag har matchseriespel. Andra fredagar slutar FP11-13 enligt schema kl 

19.00 

 
3. Säsongsschema – presentation av säsongschema i dagsläget. 

Christian visade kort hur schemat ser ut för säsongens hemmamatcher. Detta skickas 

också ut till samtliga i styrelsen. Dock är det inte fastställt då sista dagen för att lägga 

schemat för alla lag är 31/8. Därefter sker eventuella justeringar och sen sätts schemat. 

4. Domare 
a. Ersättning för domare? 210kr eller 240kr per match? 

i. Det beslutats att vi ska ha samma ersättning för domare som NKIK/NHK 

och detta ska synkas med Norrköpingsklubbarna via Nätverket under 

nästa Nätverksmöte i början av september. 

b. Domare för F14 serien. Behövs steg 3, eller räcker steg 2? 



i. Nej, men förbundet har gett Ok på att använda steg 2 domare även denna 

säsong pga brist på utbildningar och domare. Det beslutas dock att vi ska 

se till att samtliga domare vi har på listan ska få gå steg 3 så snart det ges 

möjlighet. Erik administrerar detta. 

c. Vi har fått in två namn till på intresselistan Ebba Rydberg (Lenas dotter) och 

Engla Forså (tidigare spelare i RHK 07-08or) 

d. Ytterligare ersättning för domare kom på tal att bjud dem på en dricka och tex. 

kexchoklad när de kommer till match, samt att ev. erbjuda dem ett par skor för att 

få dem att ”tillhöra” RHKs domargrupp.  

e. Domarbristen i Östergötland. 

i. Hur kan vi som förening informera era utövare och publik om den rådande 

domarbristen och de kollektiva åtagandena som krävs för att förbättra 

situationen? 
1. RHK behöver återkoppla med svar till förbundet i denna fråga. Det 

beslutade om att vi ska ta det som står på ”Matchvärdslapparna” 

och skriva ned det som svar till förbundet. Vi kommer också att 

precis som fotbollen och ishockeyn informera inför varje match via 

speaker-mikrofon vad det är som gäller kring åsikter om domare 

och deras beslut. Matchvärdarna har också rätten att avvisa de 

personer som inte lever upp till reglerna. 

ii. Hur kan era matchvärdar och ledare göra för att generera en bättre 

arbetsmiljö och mottagande för domarna innan matcherna? 

1. Se ovan kommentar. Det togs också upp att vi skulle bjuda på tex. 

en kexchoklad och en dricka till domare vid deras ankomst. Beslut 

om detta är ej fattat. 

5. Försäkringar – Hur fungerar det och vad har våra medlemmar för försäkring när de 

tränar och spelar för RHK 

a. Samtliga medlemmar är försäkrade via förbundet och försäkringsbolaget 

Gjensidige. Mer information finns på: 

https://www.svenskhandboll.se/Spelare/forsakring/ 

6. Utbildningar 
a. Sekreterarutbildning i september (Damlaget behöver). Hur ligger vi till just nu? En 

fråga fanns kring hur gammal man borde vara för att sitta i sekretariatet samt om 

båda som sitter där måste ha utbildning eller räcker den som har hand om 

datorn? 
i. NKIK (Josefine Rindeborn) har skickat ut en förfrågan om intresse för 

utbildning. Alexander syr ihop representanter från Damlaget med denna 

https://www.svenskhandboll.se/Spelare/forsakring/


utbildning. Lägsta ålder för att sitta i sekretariatet är bestämt till de som är 

födda 2008 eller tidigare, och båda vid bordet behöver ha gått 

utbildningen, alltså både den som sköter datorn och den som sköter 

klockan. 

b. T1U (Tidigare Bas) 4/9 arrangeras av NHK. Hur ligger vi till med anmälningen? 

i. Alexander har anmält Camilla Engelhard Koski, Ida Boqvist, Sofia Rask, 

Amanda Eriksson och Fia Filipsson. Det börjar med en digital övning 

innan 4/9. Frågan kvarstår dock hur betalningen av kursen ska ske. 

Frågan ligger hos Micke i dagsläget. 

7. Idrottens dag 30/9 
a. Samlingsmöte 24/8. Patrik Håkansson och Christian Hallberg går på 

informationsmötet.  

b. Hur ställer RHK upp? Vilka kan ställa upp? Vad kan vi bidra med? 

i. Vi ska bidraga med aktiviteter under dagen 30/9 från kl 08 -15. 

ii. Vi behöver vara minst 4 st ”vuxna” men helst 5-6st.  

iii. Vi behöver skicka underlag på ”Flyer” till SISU senast v35. 

iv. Vi behöver ställa upp med träning i Ramunderhallen två fredagar i 

november. 

8. Sverigelotten 

a. Beslut togs att vi ska beställa 1000 lotter som ska börja säljas i oktober 2022. De 

kostar 50kr styck och föreningen får 25kr/såld lott. För att främja försäljningen säger 

vi att varje lag får 10kr för varje såld lott som de tar i lagkassan, dvs 15kr per såld lott 

går till föreningen. Mer info finns på Laget.se under dokument. 

9. Kioskansvarig/Kontaktperson (inköp ligger på Hellas Lag kommande säsong) 

a. Har Hellas lag tillsatt ansvarig? Andreas ska kolla med deras lag då de snart har 

möte. 

b. Respektive lag har driver väl kiosken vid deras egna hemmamatcher? Ja så är 

det, men ansvarigt lag (Hellas Lag) är ansvariga för inköp och påfyllning. 

10. Inköpsansvarig 
a. Behov av matchtröjor för damlaget. Damlaget ska beställa utan sponsorer, så den 

beställningen kan nog läggas när som helst. De nya tröjor från det nedlagda laget 

03/04 som hittats i kansliet är dock inte från dem utan är de extra från 

Håkanssons senaste beställning. Camilla har en lista över vilka de är och 

storlekar mm. 



i. Damlaget anser att föreningen ska stå även för strumpor och shorts. Detta 

är inte något som gällt för några andra av föreningens spelare och det 

finns ingen budget för att köpa in shorts och strumpor till alla föreningens 

spelare. I dagsläget står föreningen endast för matchtröjor samt 

lagledares dressar. Fortsatt diskussion följer. 

b. Maria har åtagit sig att sköta beställningen av tröjor. Lena hjälper även till med 

beställningar av annat material såsom bollar mm.  

 

11. Ekonomi 
a. Resultatet och utgifterna just nu. 

i. Mikael informerar att ekonomin ser god ut, men att det krävs insatser som 

tex Idrottens Dag och Sportlotten för att få ett gott resultat. Mikael 

informerar också om att information om föreningsavgiften kommer gå ut 

vilken dag som helst. Betalning senast 30/9. 

ii. Lag som tränar högst 1 gång/vecka: 600 kr 

iii. Lag som tränar minst 2 gånger/vecka: 1200 kr 

iv. Damlaget betalar dessutom licenskostnad på 250 kr 

v. Familjemedlemskap: 1800 kr 

vi. Tränare/styrelsemedlem: 20 kr 

vii. Passiva medlemmar: 200 kr 

12. Facebook – administratörsrättigheter ligger idag hos Micke och Lina Andersson 
a. Administratörsrättigheter nu även till Christian. 

13. Laget.se – Dags att påminna lagen att påbörja genomgång av medlemmar. 
a. Påminnelse kommer gå ut när väl träningssäsongen kommit igång ordentligt. 

14. Nästa möte 
a. Andra hälften av september 

15. Övriga frågor 
a. Diggiloo gick väldigt bra och det var en lyckad kväll. RHK fick beröm för god 

uppslutning och engagemang. 

b. Vi behöver kalla till en ledarträff relativt snart men säsongen behöver ändå 

komma igång. Förslagsvis i slutet av september eller början av oktober. 


